



## Svartbjörnsbyns IF ledarmöte

**Plats:** Bossevallen

**Datum:** 2023-11-27

**Deltagare:** Fotbollssektionen och ledare i SIF

**Tid:** 18.30-20.30

- **Närvarokontroll**

Mötet genomförde en närvarokontroll. Följande personer var närvarande: P10, P11/12, F12, P13/14, P15, PF17/18, A-laget

- **Aktiva frågor**

- Namnförslag klara.
- Förslag på tillsättning av tjänster i styrelsen: tillsätt med olika poster från respektive lag. Svårt och få tillsättning i FS, kan försvåra tillsättning i en föreningsstyrelse. Tvingande styrelseposter ej enligt föreningens stadgar. Yngre lagen vet ej om de har en fotbollsspelare "imorgon". Kunskap finns med tiden i föreningen.
- Farhåga att yngre lagen ej kan tillsätta platser i föreningsuppdrag. Kan man ej få föräldrar och ställa upp på en träning, är det svårt att fundera framåt på kommande kioskuppdrag.
- Föreningen kan/ska visa flagg tidigt vid uppstart inför nästa säsong för de yngre lagen, för att skapa en förståelse bland föräldrarna och på så sätt bygga vilja att bli en aktiv förälder.

- **Mailinformation till föräldrar om vad som är önskvärt för att föreningen ska drivas framåt med ett välmående bland lag och representanter.**
- **P10 genomförde en enkät för att inventera viljan att spela i SIF. Positiv respons där alla vill tillhöra SIF, det finns en framtidsvision.**
- **Ekonomipärmar berör de lag som har konto hos Swedbank. Nya lag får konto och uppföljningspärmar när de påbörjar ny säsong. Vilka som ska ha kontobehörighet mailas till kassören som besöker kontoret fysiskt. P11/12 löses separat i samverkan med kassören. Elna och Christian G. pratar direkt med varandra.**

#### **Övriga frågor:**

- **Sponsring av föreningen, hur ser läget ut med sponsorer? Föreningen har sponsorer på löpande avtal (3 år) alternativt subventionerade priser i dagligvaruhandeln. Sponsoransvarig i föreningen finns ej idag, se över namnförslag till säsongen 2024.**
- **Kiosken vara eller icke vara. Dialog med föreningen och lagen måste förbättras inför säsongen 2024, för att minska friktioner. Christian G. informerar om utvecklingen på BV avseende kioskbygge på altanen.**
- **Domarkostnader för futsal – var ligger posten? Föreningen står för kostnaden gentemot att lagen löser ut villkor enligt stadgarna.**
- 
- **Fotbollssektionens utveckling – tillförsel av representanter från varje lag (enligt beslut 230627). Gmg av Mattias organisations-skiss.**

#### **Ledamot namnförslag:**

F12 – Christian Gustavsson

- **Vinterträningar – halltider, prel start, övrigt. När kommer besked om tider? Inlämning av tider senast mitten september. P10:s behov kvar. Mats boström (Bodens kommun) vidtalad om P10:s behov. Övriga inlämnade. Fördelning sker när Angelica erhållit tider från kommunen. Behov av samträning inom föreningen sker när tider är tilldelade.**
- **Tränarutbildningar – föreningens policy, behov (B-diplom, C-diplom, futsal). Angelica har kontrollerat tillgänglighet C-diplom, ingen i närheten i närtid. Futsal-träningutbildning. Den genomförs 28/10 vid**

nästa tillfälle. Individ anmäler behov till Angelica och anmäler sig själva på NFF:s hemsida.

- Föreningens domare – kapacitet idag, nya domare nästa år. Brist på domare i föreningen. Samarbete pågår, F09 var senaste kullen. P10 är näst på tur inom föreningen att erbjudas möjlighet, samordning mellan domaransvarig – P10 – utvecklingsansvarig.
  - Tränarroller i föreningen – Befintliga namn på tränare: huvudtränare och assisterande tränare. Önskemål om att begreppet "stödtränare" inte brukas, förälder på plats kan utgöra stöd till tränare. Skapar trygghet bland spelarna då utnämnda personer står för kontinuerlig närvaro.
  - Samkörning träningar mellan lag i föreningen – lämpliga åldersklasser utifrån spelform. Samordning sker mellan lagen avseende vilka spelformer och ålderskullar som samordnar sin träning. Oavsett årstid är detta önskvärt. Dialog förs mellan lagen, tydliga besked mellan varandra för att skapa goda planeringsförutsättningar.
  - Nya spelare – varje lag måste planera för en utveckling av respektive spelare i respektive ålderskategori. Därefter tas en dialog mellan lag om en ny spelare tränar med en annan ålderskull. Lagen samordnar detta internt
  - Prestationer F09 – inbjudan cup i Skellefteå. Hur kan man tänka på att fostra lag i positiv riktning?
- **Föreningsuppdrag**
    - Teamhäften – kvarstår under 2024
    - Travet – inriktningen är att möjligheten kvarstår och i vilken form beslutas under kvartal 1 2024.
    - Svartbjörnscupen – kvarstår som föreningsuppdrag under 2024. Inriktningen är att P10 planerar cupen 2024 (under förutsättning att det finns spelarunderlag).
    - Kioskförsäljning – kvarstår under 2024.
    - Bilbingon – Mathias informerar om en bedömning. Under nuvarande förutsättningar kräver bilbingon en hör personalinsats vid x antal tillfällen. Tillgänglighet på området, mm. Däremot finns en större punkt: BV placering ligger på arrenderad mark. Idag är det oklart hur avtalet ser ut, giltigt till 2018 (?). Arrendekostnaden är ej erlagd på 2 (två) år, vilket kan medföra att avtalet kan vara brutet ur ett juridiskt perspektiv. Inriktning: förlängt avtal, förvärva marken eller annan optimal lösning för att föreningen ska fortsätta med sin verksamhet.

Var står föreningen 2024? – Genomgång av Christian G:s kalkyl och Mathias Eriksson analys.

Olyckliga förändringar som påverkar lagen utifrån tidigare överenskommelser.

Beslut:

- **Info från styrelsen**

- **Organisation SIF 2023-2024**

- Behov 2023 Styrelsens utvecklingsbehov (genomgång Mattias skiss). Nya namn på vakanta platser för beredning, både i styrelsen och i fotbollssektionen.

Förslag på namn till styrelse (vakanta platser):

Beslut om namn till sektionen: förslag levereras vid nytt möte den 22/11, tid och plats skickas ut på laget.se/svarbjörnsbyns IF/ledare

- **Ekonomi**

- Generell lägesbild över föreningens ekonomi och gmg av Christian G.s kalkyl i relation till föreningsuppdragen.

Beslut om inriktning: Christian presenterade 3 st förslag som ersättare till försäljningstrappan. Efter omröstning röstades förslag nr 3 igenom. Detta förslag medförs som ett inriktningsbeslut till nästa styrelsemöte.

**Förslag 3 – 6 st + 4 st**

- *Höjning av deltagaravgiften med 200 kr (x105 st) och ökning av antalet Teamhäften per spelare (x121 st) med 1 st.*
  - *Förslaget skulle 2023 ha genererat 45 200 kr (+ 6 700 kr utifrån 2023 års medlemsantal).*
  - *Total summa för medlems- och deltagaravgift = 300 – 1 300 kr.*
- *Ej röstat: 1 st*

- **Övrigt**

- Arrende BV
- Föreningens riktlinjer och policy är föremål för bearbetning. Arbete påbörjas under HT-23. Utkast färdigt för presentation ledarmöte nr 1, 2024?
- Kontrollera de namnen som ej ska finnas kvar som ledare/tränare, eller komplettera med nya, osv

inom varje lag. Tillse att dessa namn justeras, klart senast 230930.

- Ledarmöte nr:1 2024. förslag: i januari månad. Förändring vid behov. Kallelse kommer på laget.

- **Mötet avslutas**
- **Nästa möte: 22/11, tid och plats meddelas senare**